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Protokoll styrelsemöte nr: 7 

 
Datum: 25 / 8-21 
Tid:   18.00 
Plats:  nr. 48 
  

Kallade Närvarande Initialer 

Jörgen Reimertz (119) x  

Nina Bolin Kusima  (105) x  

Marcus Sonestedt (48) x  

Jennie Brolin (24) x  

Lars Öst (46) x  

Hanna Lundgren (68) x  

   

   

 
 

Dagordning 
  Ansvarig /status 

 
1.  Mötets öppnande och fastställande av dagordning 
Mötet öppnas 
 
2. Val av justerare 
 
Marcus Sonestedt 
 
3. Protokoll från föregående styrelsemöte med rapportering av delegerade uppgifter 

- Arbetsfördelning och kontakter, uppdatering av kontaktnummer mm i drive-mappen.  
- Mer leksand beställs till lådorna. Hanna beställer fem ton till för att fylla på med. 

Pågår 
- Lars köper in manschetter till insidan av garagelås.  

Pågår 
- Handtag till rutchkana inhandlas och monteras.  

Handtag är inköpt och ska monteras.  
 
 
4. Ekonomi 
 

- Uppdrag revisor. Styrelsen undersöker huruvida byte av revisionsfirma ska 
genomföras. Nina tar in offerter från andra aktörer. 

- 850 000kr på kontot, innan inbetalningar av medlemsavgiften. 
- Nina tydliggör vilken summa som går till reparationskontot i redovisningen. 
- Datum för alla utbetalningsdagar av medlemsavgift lägg upp under “Ekonomi” på 

hemsidan. 
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5. Nya medlemmar 
Välkomna till nya medlemmar på nr 147.  
 
6. Pågående projekt 
Uppdatering av pågående projekt 
 

- Gångjärn till gruslådor.  
Gångjärn är inköpta och ska monteras.  

- Skyltar till parkeringar. Jennie kollar vad det skulle kosta att byta ut alla skyltar till 
plåt.  Pågår 

- Förslag till dörrar in till grunden - Marcus  
Pågående projekt 

- Marcus tar fram förslag till förtydligande kring ansvar av egen fastighet med mera.  
Förtydligande kring att fiberkablar inne i huset inte faller under styrelsens ansvar. 
Genomgång på nästkommande årsmöte innan publicering på hemsidan.  

- Fastighetsgruppen har sammanställt från städdagen. Styrelsen kontaktar berörda 
längor för garagereparationer.  
Vederbörande är kontaktade 

 
7. Övriga frågor 

- Påverkan i området efter översvämning/trasiga rör? Marcus tar upp det med 
försäkringsbolaget som en del av eventuella skador efter vattenläckan.  

- Ansvarsfördelning styrelse/medlem? Dokument till hemsidan. Klargörande kring vad 
som gäller 

- Tillfälliga parkeringstillstånd. Pågår 
- Belysning. För att lysa upp mellan husen behövs annan typ av belysning. Nya 

armaturer på förråd/garage. Förslag till föreningsstämman. 
- Brunnsrensning. Utanför nr 129 - brunnen har satt sig och asfalten har sjunkit ner 

runt den. Vatten står runt brunnen. Fastighetsgruppen tittar på åtgärd.  
- Att ta upp på årsmöte: Om medlemmar ska renovera garagen själva eller om 

hantverkare ska tas in.  Beslut där avgör. Offerter presenteras att ta ställning kring i 
sitt beslut. 

- Föreningsstämma 10/10 16.00 i Matsalen Folkets Hus. Jennie bokar. 
- Längrepresentantmöte: 10/10 efter årsmötet 

 
8. Nästa möte 
 
20/9 kl. 18.30 nr. 48 
 
9.  Avslutning 
 
Mötet avslutas 
 
 
Vid protokollet 
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________________________________ 
Jennie Brolin, sekreterare 
 
 
Justeras 
 
 
 
________________________________  
Marcus Sonestedt, ordförande 


